
 

Protokół nr 20/2012 

posiedzenia Komisji Komunalnej 

  Rady Miasta Luboń 

z dnia 9 stycznia 2012 roku. 

 

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr. 1 ] 

 

Przebieg posiedzenia: 

1. Dyskusja nad zmianą Studium i wnioskami do planów 

2. Pismo mieszkaoców ul. Migali 

3. Wniosek dot. braków w projekcie kanalizacji sanitarnej ul. Armii Poznao 

4. Przyjecie Protokołu 19 posiedzenia komisji komunalnej 

 

 

 

 

 

Ad. 1. 

Kierownik Prałat oczekuje pisemnego stanowiska radnych dot. Scaleo i podziałów terenów 

położonych w  rejonie ulic: Polna/Poznaoska, Wirowska oraz Za Autostradą. Ponownie 

komisja przeanalizowała projekt scaleo i podziałów. Radni doszli do wniosku, że procedura 

jest za droga a brak chęci współpracy ze strony samych zainteresowanych skazuję ja na 

niepowodzenie 

Burmistrz Szmyt opowiedział się za zaniechaniem procedury na wskazanych terenach. 

Natomiast zapis może zostad w studium jako alternatywa. 

Burmistrz Walny poddał pod rozwagę radnym oraz właścicielom przedmiotowych gruntów 

by w takim razie zmienid ich funkcję w całości lub chociaż w jego większej części i przeznaczyd 

je na działalnośd gospodarczą. 

 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem burmistrza Szmyta dot. Odstąpienia od 

procedury podziałów i scaleo w rejonie ulic Polna/Poznaoska . 

 

Za 9 

Przeciw 0 

Wstrzymało się 0 

Nie obecny na głosowaniu radny Samulczyk 



Radny Walczak złożył wniosek o odstąpienie od procedury podziałów i scaleo w rejonie ul. Za 

Autostradą. 

 

Za 9 

Przeciw 0 

Wstrzymało się 1 

 

Następnie  przystąpiono do rozpatrzenia pozostałych wniosków do planów 

- wniosek firmy Lubanta o przywrócenie na ich terenie funkcji przemysłowej. 

Przebieg głosowania 

 

Za 10 

Przeciw 0 

Wstrzymało się 0 

 

Wniosek Paostwa Śledzikowskich w sprawie zmiany charakteru wyrobiska Kocie Doły w 

Studium i planie miejscowym. Komisja wyraziła zgodę jednak pod warunkami: 

1. Inwestor przekaże miastu  Luboo wskazane grunty za 1 zł . 

2. Rada uchwali zmiany w planie i studium na przedmiotowym terenie, dopiero po 

podpisaniu umowy i aktu notarialnego z inwestorem. 

- radny Kędra złożył wniosek o odstąpienie od procedury podziałów i scaleo w rejonie ul. 
Wirowskiej. 

Przebieg głosowania 

 

Za 10 

Przeciw 0 

Wstrzymało się 0 

- wniosek Towarzystwa Gospodarczego Miasta Luboo o rozszerzenie zakresu usług budynku 
przy ul. Armii Poznao 27 innych niż oświatowe. 

Komisja komunalna uznała wniosek za niezasadny. 

- wniosek Paostwa Ryszarda i Danuty Jacyna o zmianę zapisu planu miejscowego działki przy 
ul. 11 listopada 158 i przeznaczenie jej na działalnośd handlową ( wniosek o zgodę na budowę 
marketu) 

Burmistrz Walny zajął  stanowisko – działka ta jest za mała na budowę marketu, teren ten 
jest również przewidziany pod budowę ronda. 

Przebieg głosowania 

 

Za 7 

Przeciw 0 

Wstrzymało się 3 

Ad. 2  

Mieszkaocy ul. Migali skierowali pismo do burmistrza, w którym nie wyrażają zgody na 
zmianę nazwy ulicy. 



Komisja zdecydowała, że wniosek będzie rozpatrywany po terminie zakooczenia konsultacji 
społecznych ze wszystkich wskazanych do zmiany nazw ulic. 

Ad. 3 

Radna Frąckowiak złożyła wniosek w sprawie uwzględnienia w projekcie kanalizacji 
sanitarnej brakujących odcinków na ul. Armii Poznao oraz Leśnej. 

Komisja przyjęła wniosek przez aklamację. 

Ad 4. 

Przebieg głosowania nad przyjęciem protokołu 19 posiedzenia 

Za 10 

Przeciw 0 

Wstrzymało się 0 

 

Sekretarz      Przewodniczący 

 

 


